

Table of Contents / Содержание

Table of Contents / Содержание	vii
Contributors / Сведения об авторах	ix
Note for Contributors / Будущим авторам	x

Issue 3 / Часть 3

Articles / Статьи

<i>Andrei Nikulin. A phonological reconstruction of Proto-Cerrado (Jê family).</i>	147
[А. В. Никулин. Реконструкция фонологии праязыка нагорной ветви семьи же]	
<i>А. А. Трофимов. Ведийские основы <i>vâr-, udân-</i> и <i>udaká-</i> ‘вода’: их парадигматические и этимологические отношения</i>	181
[Artem A. Trofimov. Vedic stems <i>vâr-, udân-, udaká-</i> ‘water’ and their paradigmatic and etymological interrelations]	
<i>И. С. Якубович. На каких языках говорили в Трое? Взгляд анатолиста</i>	193
[Ilya Yakubovich. The Language(s) of the Trojans: The Perspective of an Anatolian Scholar]	

Reports / Хроника

<i>Седьмая международная конференция по иранскому языкознанию, Москва, ИСАА МГУ, 28–30 августа 2017 г. (О. И. Беляев)</i>	216
[Oleg Belyaev. Seventh International Conference on Iranian Linguistics. Institute of Asian and African Studies, Moscow State University, August 28–30, 2017]	
<i>Четвертая международная летняя школа по индоевропеистике в Павии, Университет Павии, Италия (М. А. Молина)</i>	224
[Maria Molina. The Fourth Pavia International Summer School for Indo-European Linguistics. Univeristy of Pavia, Italy, September 4–9, 2017]	

Issue 4 / Часть 4

<i>Anton Kogan. Once more on the language of the documents from Niya (East Turkestan) and its genetic position</i>	228
[А. И. Коган. Еще раз о языке документов из Ния (Восточный Туркестан) и его генетическом положении]	
<i>Maksim Kudrinsky. Heterograms in Hittite, Palaic, and Luwian context</i>	238
[М. Кудринский. Гетерограммы в хеттских, палайских и лувийских текстах]	
<i>Sergei Nikolaev. Toward the reconstruction of Proto-Algonquian-Wakashan. Part 3: Algonquian-Wakashan lexicostatistics</i>	250
[С. Л. Николаев. К реконструкции алгонкино-вакашского праязыка. Ч. 3: Алгонкино-вакашская лексикостатистика]	

<i>А. С. Крылова. Лексикостатистика новоиндоарийских языков:</i>	
<i>взгляд полевого лингвиста</i>	279
[<i>Anastasiya Krylova. Lexicostatistics and the New Indo-Aryan languages: a field linguist's perspective</i>]	

Book reviews / Рецензии

JAY H. JASANOFF. <i>Prehistory of Balto-Slavic Accent, 2017 (Mikhail Oslon)</i>	299
--	------------